

Protokoll styrelsemöte 2024-05-08

Ramunder HK



---

Närvarande:

Christian Hallberg (Ordförande)

Alexander Eklund

Magnus Eklund

Heléna Wilson

Johan Stensson

Erik Rothman

---

1. Mötets öppnande.
2. Christian Hallberg utses till justerare
3. Godkännande av dagordning.
4. Senaste mötesprotokoll
  - Christian informerade om att SM veckan går i Norrköping 2025. Det kommer eventuellt att vara beachhandboll på programmet och lokala föreningar kan ställa upp som funktionsörer.
  - Ändrat koncept på idrottens dag. Skolorna får anmäla sitt intresse så får föreningar åka ut till respektive skola för att visa upp sin sport. Förbundet har även en "handbollens dag" / samt handbollsfokus under en vecka. Föreningar kan ansöka om bidrag från förbundet för att anordna aktiviteter under denna vecka.

- Kommunen har presenterat ett förslag på en prioriteringsordning för sina anläggningar. Skolor har företräde, sedan föreningar. Styrelsen diskuterade användning av klister och huruvida detta begränsar hur vi får använda anläggningar. Ett alternativ är att vi torkar av efter dessa matcher.

## 5. Rapporter från föreningen

### a. Ekonomi

#### Utfall.

Medlemsavgifterna lite lägre än budget. Bra intäkter från föreningsförsäljning. USM genererade även bra intäkter på kiosk. Bidrag för uppstart av pojklag var ej budgeterat för. Styrelsen diskuterade huruvida aktuellt pojklag kan få del av detta. Både kostnadssidan och intäktssidan har ökat. Föreningen kommer preliminärt göra ett plusresultat. Kassan är bra.

#### Budgetförslag

Vissa kostnadsökningar t. ex pga fler lag anmälda. Budget lagt baserad på inventering av matcher, cuper, material. Kassör gör sista justeringar och återkopplar.

### b. Kiosk

Inget att rapportera. Ansvaret för kiosk bör hamna på P11 laget. Kassör ser över swish kostnad med bank.

### c. Sponsring

Sponsringsgrupp ska starta upp. (se senaste protokollet)

### d. Domare

Det diskuterades huruvida vi kan / bör ställa krav på att döma X antalet matcher för de medlemmar vi ordnar domarutbildning för.

### e. Cuper/sammandrag/USM

Ett lag anmält till USM. Styrelsen funderar om / hur vi kan påminna om stadgar och värderingar!

### f. Inköp

-

### g. Årsmöte och avslutning

Den 19 maj är det årsmöte och avslutning. Hallen är bokad. Planering för dagen

- Presentation av lagen som springer ut genom banderoll (Anders har banderollen)
- Medaljer finns till lag men saknas för de äldsta. Vi tar extra medaljer
- Avtackning ledare och domare.
- Årsmöte: Dagordning förberedd.
- Medlemsavgift. Ökning av medlemsavgift för de äldsta laget + familjemedlemskapet. Medlemsavgift faktureras separat och licensavgiften separat.
- Conny Svenlin föreslås som ny ordförande.
- Övriga nya ledamöter.

#### h. Rapport från lagen

- P 16-17 – Går bra. Kommer träna in i juni
- F 16-17 – Minihandboll i Lindesberg... går bra. Är anmälda till MiniMitt (ev sammandrags serie)
- PF 14/15 – Sammandrag. Tränar på till mitten av maj .... föräldraorganisationen börjar sätta sig. F09 minimitt anmälda
- P11-13 – Cup i Katrineholm för några veckor sedan. De tyckte det var kul men dessvärre åkte en kille på en skada
- F 11/13 – Börjar med resultaträkning nästa år. Spelat cup i Katrineholm. Föräldrarmöte inför nästa säsong avseende sekretariatutbildning. Det finns en utmaning om att få föräldrar att ställa upp. Om man ska ha lag i två serier behöver laget säkerställa att 6 föräldrar är utbildade, och ställer upp i sekretariatet.
- F09/10 – Järnvägen cup i maj.

#### i. Föreningsförsäljning

Försäljningen har gått bra. Smidigt med att varje lag hade egen säljansvarig. Finns familjer som ej vill sälja och vi behöver vara tydliga nästa gång hur vi hanterar detta t. ex att familjerna behöver "köpa sig fria". Vi behöver vara tydligare att det är en solidarisk aktivitet och att det är inkluderat i föreningens styrdokument. Vi nådde vårt säljmål och pengar har delats ut till lagkassorna.

#### j. Övrigt

- Det planeras för Bollek födda 2021/2022. Planen är att köra detta i Skönberga hallen.
- Diskussioner om att göra gemensam bollek med andra föreningar?
- Sponsringsriktlinje – Fundera över att få in detta i styrdokument
- Lagen ska återkoppla till Christian avseende träningstider efter avslutningen.

- Ledarna får komma med önskemål om träningstider (Christian)
6. Att göra innan nästa möte.
    - Träningstider nästkommande säsong
  7. Nästa möte.  
2024-06-03
  8. Mötets avslutande

Alexander Eklund – Sekreterare

Christian Hallberg - Justerare